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Valtuutettu Toni Kenttälä jätti Perussuomalaisten valtuustoryhmän sekä 
valtuutettujen Akseli Erkkilä ja Tuomas Similä puolesta seuraavan 
sisältöisen valtuustoaloitteen: 
 
”Valtuustoaloite 
 
Esitämme, että koulutie korjataan ja päällystetään heti kun uuden 
koulukeskuksen rakennustyöt ovat päättyneet. Koulutie on vaurioitunut 
rakennustöiden yhteydessä ja liikenne tiellä on erittäin vilkasta. Koulutie on 
kuntalaisille yhteys koululle, päiväkodille, liikunta -jajäähallille, joten olisi 
suotavaa, että tie olisi hyvässä kunnossa. 
 
Myös tienvarren asukkaat ovat joutuneet kuuntelemaan rikkoutuneesta 
tiestä ja liikenteestä johtuvaa meluhaittaa koulukeskuksen rakennuksen 
ajan.” 
 

Päätös Puheenjohtaja Aki Nevalainen totesi, että aloite liitetään pöytäkirjaan ja 
lähetetään valmisteltavaksi kunnanhallitukselle. 


